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Personeelssterkte onderwijs  –  Gegevens Dienst
Algemeen Bestuur

De personeelssterkte in de overheidssector wordt
j a a r l i j k s, op een sterk gedetailleerde en erg minuti-
euze wijze, gepubliceerd door het federale ministe-
rie van A m b t e n a r e n z a k e n , Dienst van A l g e m e e n
Bestuur (DA B ) . Drie doorsneden worden hierbij
o n d e r s c h e i d e n , namelijk voor (begin) januari van
het jaar voorheen, voor (begin) juni van het jaar
voorheen en voor (begin) januari van het lopende
jaar.

Een controle van deze publicatie met weergave
van de toestand op 1 januari 1995 en 1 januari
1 9 9 6 , kan moeilijk anders dan bepaalde vragen
oproepen m.b. t . de personeelssterkte in het onder-
wijs ( O v e r z i cht van de personeelssterkte in de ov e r -
h e i d s s e c t o r, Toestand op 30/06/1995 en op
0 1 / 0 1 / 1 9 9 6 , b l z . 115 – red.) Zo nam de personeels-
sterkte in het gemeenschapsonderwijs blijkbaar toe
met 27,7 % (nl. van 30.414 naar 38.830 eenheden) ;
in het gesubsidieerd onderwijs was daarentegen
sprake van een sterke afname met 5,9 % (nl. v a n
116.456 naar 109.571 eenheden). Het is op zich een
vreemdsoortig contrast, te meer daar het haaks
staat op de evolutie van de schoolbevolking tijdens
dezelfde periode. Zo bedroeg de toename van de
schoolbevolking (alle niveaus, in het gemeen-
schapsonderwijs) amper 0,5 % en in het gesubsi-
dieerd onderwijs (eveneens alle niveaus) 0,8 %. D e
evolutie van de begroting tussen de netten wijst
dan weer op een minieme achteruitgang voor het
gemeenschapsonderwijs (0,8 %) tegenover een
toename met 2,4 % in het gesubsidieerd onderwijs.

Gegeven dit contrast in de evolutie van de perso-
neelssector, verzoek ik om enige verduidelijking.

1. Is het mogelijk dat, meer bepaald vanaf juni
1995, gewijzigde criteria werden gehanteerd bij
het aangeven van de personeelssterkte in de
diverse onderwijsnetten ?

2. Waaraan is het toe te schrijven dat met name de
personeelssterkte in het gemeenschapsonder-
wijs tussen juni 1995 en januari 1996 zo fors
werd opgetrokken ?

Antwoord

De verschuiving in het gemeenschapsonderwijs is
het gevolg van het toevoegen van a l l e p e r s o n e e l s l e-
den in het hoger onderwijs buiten de universiteit
(HOBU) bij het gemeenschapsonderwijs.

Om technische redenen die verband houden met
de invoering van het stelsel van de enveloppefinan-
ciering op 1 december 1995, werden alle perso-
neelsleden in het HOBU bij het gemeenschapson-
derwijs gerekend. De stijging van het personeelsef-
fectief van het gemeenschapsonderwijs van 30.546
eenheden op 30 juni 1995 naar 38.830 eenheden op
1 januari en de hiermee overeenstemmende daling
in het gesubsidieerd onderwijs van 117.708 naar
109.571 eenheden, is het gevolg hiervan.

Na grondige analyse van de personeelsgegevens,
die momenteel loopt, zal aan de DAB worden
gevraagd een rechtzetting op te nemen.

Het lijkt me tevens zinvol om in toekomstige publi-
caties een aangepaste structuur, per onderwijsni-
v e a u , voor deze personeelsgegevens voor te stellen,
die rekening houdt met de onderwijsstructuur in de
Vlaamse Gemeenschap.


